
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Rakoviciach   

konaného dňa  29. marca 2023  

 

Prítomní: 

 

Starosta obce    -     Dušan Daloš                          

 

Poslanci OZ     -     Zuzana Bokorová 

                               Daniel Današ                      

                               Ing. Marek Hevier  

          Monika Masárová 

 

Neprítomní poslanci OZ    -     Anna Magalová (ospravedlnená) 

               

Ostatní prítomní:    Ing. Lucia Duračková – kontrolórka obce 

           Jarmila Chnápková - zapisovateľka          

                  
Program rokovania: 

 

1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

2. Kontrola uznesení 

3. Dodatok č. 1 k VZN č. 14/2021 o podmienkach a kritériách prideľovania a správy 

nájomných bytov v bytových domoch obstaraných z verejných prostriedkov na účely 

podpory sociálneho bývania 

4. VZN č. 2/2023 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi 

5. Kúpa pozemku p. č. 869/2 

6. Žiadosť o zabezpečenie sociálnej služby - doplnenie 

7. Zmena rozpočtu obce na rok 2023 

8. Čerpanie rezervného fondu  

9. Návšteva z partnerskej obce Rakovice 

10. Parkovisko MŠ, kostol 

11. Ozvučenie cintorína 

12. Obytná zóna D2 

13. Rôzne 

14. Diskusia 

15. Záver 

 

R o k o v a n i e : 

 

Bod 1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva zahájil starosta obce p. Dušan Daloš. Starosta obce  

privítal všetkých prítomných, konštatoval, že na rokovaní OZ sú prítomní 4 poslanci, 

poslankyňa Anna Magalová sa ospravedlnila. Obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

Ďalej starosta oboznámil prítomných poslancov s programom zasadnutia OZ, ktorý poslanci 

obdržali na pozvánkach zaslaných mailom. Za overovateľov zápisnice určil starosta obce 

poslancov Zuzanu Bokorovú a Moniku Masárovú. O programe zasadnutia dal starosta 

hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         4  

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 
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Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  11/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 
rokovať na zasadnutí OZ podľa programu uvedeného na pozvánkach.  

 

Bod 2. Kontrola uznesení 

 

Kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ konaného dňa 31.01.2023 previedol 

starosta obce p. Dušan Daloš. Konštatoval, že uznesenia z predchádzajúceho OZ boli splnené 

alebo sa priebežne plnia.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

k o n š t a t u j e, 

že uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ boli splnené, priebežne sa plnia. 

 

Bod 3.  Dodatok č. 1 k VZN č. 14/2021 o podmienkach a kritériách prideľovania a správy 

nájomných bytov v bytových domoch obstaraných z verejných prostriedkov na účely podpory 

sociálneho bývania 

 

Starosta otvoril ďalší bod rokovania. Na základe kontroly vykonanej Okresným úradom 

Trnava, odborom výstavby a bytovej politiky, zameranej na dodržiavanie zmluvných 

podmienok zo zmluvy č. 0056-PRB-2007 v nadväznosti na zákon č. 443/2010 Z. z. 

o dotáciách na rozvoj bývania a sociálnom bývaní, bolo potrebné zosúladiť platné znenie 

zákona a platné VZN v obci, ktorým je VZN č. 14/2021 o podmienkach a kritériách 

prideľovania a správy nájomných bytov v bytových domoch obstaraných z verejných 

prostriedkov na účely podpory sociálneho bývania. Novelou zákona č. 443/52010 Z. z., ktorá 

nadobudla účinnosť dňa 1.1.2022, bolo ustanovené v § 22 ods. 3b), že mesačný príjem osoby 

spolu s príjmom ostaných osôb žijúcich v byte je najviac vo výške päťnásobku životného 

minima (zmena zo štvornásobku). To je aj uvedené v dodatku VZN. Kontrolórka obce Ing. 

Lucia Duračková však namieta, že VZN sa buď novelizuje alebo je nové. Navrhuje, aby VZN 

malo svoje nové číslo s názvom „ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 14/2021 o podmienkach 

a kritériách prideľovania a správy nájomných bytov ..“ Poslanci nemali pripomienky k návrhu 

Ing. Duračkovej, starosta dal o ňom hlasovať. 

  

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  4 

Hlasovanie:   za:             4 

                      proti:         0 

                      zdržal sa:   0    
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U z n e s e n i e   č.  13/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

pripomienku kontrolórky Ing. Lucii Duračkovej ohľadom pomenovania schvaľovaného VZN. 

 

Starosta dáva hlasovať o prijatí VZN č. 34/2023, ktorým sa mení VZN č. 14/2021 

o podmienkach a kritériách prideľovania a správy nájomných bytov v bytových domoch 

obstaraných z verejných prostriedkov na účely podpory sociálneho bývania. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  4 

Hlasovanie:   za:             4 

                      proti:         0 

                      zdržal sa:   0    

 

U z n e s e n i e   č.  14/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

VZN č. 34/2023, ktorým sa mení VZN č. 14/2021 o podmienkach a kritériách prideľovania 

a správy nájomných bytov v bytových domoch obstaraných z verejných prostriedkov na účely 

podpory sociálneho bývania 

 

Bod 4.  VZN č. 2/2023 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi 

 

Z dôvodu zmeny legislatívy a novely zákona č. 79/2015 Z. z. o odpadoch prichádza aj v našej 

obci k zmene v zbere separovaných odpadov – plasty, kovy a tetrapaky (viacvrstvové 

kombinované materiály). Všetky tieto 3 komodity sa budú zberať spoločne do 240 litrovej 

žltej nádoby v domácnostiach a do 1100 l kontajnerov žltej, oranžovej alebo červenej farby 

v bytových domoch. Vo VZN je uvedené, že sa budú tieto 3 komodity zbierať aj vo vreciach, 

ak budú mať občania plné nádoby, môžu vykladať aj vrecia. Do domácností boli dovezené 

240 l nádoby, ktoré boli na mieste zberu aj očipované spoločnosťou Marius Pedersen a.s. 

Trenčín. Zmena v separovaní bola premietnutá do VZN č. 2/2023 o nakladaní s komunálnymi 

odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi. Starosta dal o VZN hlasovať. 

    

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  15/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

VZN č. 2/2023 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi. 

 

Bod 5. Kúpa pozemku p. č. 869/2 

 

Jedná sa o parcelu vedľa areálu bývalého družstva o výmere 21 937 m
2
.  Môžeme to nazvať aj 

environmentálne záťaž, územným plánom je určená pre odpadové hospodárstvo. My by sme 



   4 

ju nevyužívali ako obec, ale máme zámer: Spoločnosť pre nakladanie s odpadmi 

Holešky by ju využívala na zhromažďovanie odpadov z okolitých obcí ako napríklad drevo, 

haluzovinu, stavebný odpad. Ak robíme celoplošné drvenie objemného dreva, máme 

problémy s priestormi, prídu veľké stroje a tu máme problém s priestormi, kde sú 

v jednotlivých obciach tieto odpady umiestnené. Napríklad vo Vrbovom máme miesto, kde sa 

zhromažďujú tvrdené plasty. Nebezpečné odpady by sem určite nešli. Všetko by podliehalo 

stavebným úpravám na pozemku. Pozemok je vo vlastníctve Slovenskej republiky a v správe 

Ministerstva vnútra SR. Bol vypracovaný znalecký posudok na cenu 299.000,00 eur. Obec má 

možnosť odkúpiť tento pozemok za cenu 29.900,00 eur, za 1/10-tinu ceny. Obec by tento 

pozemok odkúpila a prenajímala by ho odpadovej spoločnosti. Ing. Hevier hovorí, že cena 

30.000,- eur je vhodná. Od roku 2024 môžu byť na skládkach uložené len odpady, ktoré prešli 

mechanicko-biologickou alebo mechanickou úpravou. Na našej skládke sa budú tiež robiť 

úpravy pre biologické úpravy odpadov, stavebným úradom pre toto konanie je Slovenská 

inšpekcia životného prostredia. Existencia skládky je počítaná do roku 2033 – 2035. 

Združenie obcí nemôže tento pozemok kúpiť, len obec môže. S pozemkom môžeme nakladať 

len ako nám zákon dovolí. Žiadosť je podaná, aby sa mohol vypracovať znalecký posudok. 

V súlade so zákonom budeme kupovať pozemok z odpadových financií. Nikto z poslancov 

nemal pripomienky za kúpu pozemku za cenu 10 % zo znaleckého posudku. Starosta dal 

hlasovať.  
 

   

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č. 16/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

odkúpenie pozemku parcela registra „C“ p. č. 869/2 v. k. ú. Rakovice o výmere 21 937 m
2
 vo 

vlastníctve Slovenskej republiky a v správe Ministerstva vnútra Slovenskej republiky za cenu 

29.900,- eur podľa § 8e) písm. d) Zákona č. 278/1993 Z. z. o správe majetku štátu v znení 

neskorších predpisov, v súlade s § 11 ods. 2 písm. a) a ods. 3), t. j. cena za odkúpenie je 

stanovená na 10 % z vypracovaného znaleckého posudku. 

 

Bod 6. Žiadosť o  zabezpečenie sociálnej služby - doplnenie 

 

Na zasadnutí OZ v Rakoviciach v decembri 2022 sa rokovalo o žiadosti o zabezpečenie 

sociálnej služby občianky našej obce. Uznesením bolo odporučené starostovi obce, aby 

vyzval žiadateľku na doplnenie žiadosti a vypýtal si od uvedeného zariadenia informácie 

o ekonomicky oprávnených nákladoch na poskytovanie sociálnej služby. Dopisy boli zaslané. 

Odpoveď sociálneho zariadenia bola zaslaná poslancom. Občianka navštevuje sociálne 

zariadenie v Trnave, do zariadenia chodí 3 krát do týždňa z dôvodu výšky pohonných hmôt. 

Pri otváraní zariadenia bola matka dosť nápomocná najmä pri čistení priestorov a bola vďačná 

za to, aby tam jej dcéra mohla chodiť. To zariadenie, kde chodí žiadateľka, je nové zariadenie 

a tento rok ešte nedostávajú od štátu nijaké dotácie, potrebujú vykryť tento rok. Suma, ktorú 

požadujú na 1 klienta predstavuje 120,- eur mesačne. Na budúci rok by už nepotrebovali 

hradiť plnú výšku. Ing. Hevier hovorí, že si klienti aj samy musia uhrádzať. Nemajú to takéto 

rodiny ľahké. Treba ľuďom pomôcť, ešte musíme brať do úvahy, že nás čakajú ešte ďalšie 

nevyriešené žiadosti. Všetci poslanci sa zhodli na tom, že je potrebné kladne vybaviť túto 

žiadosť a prispievať sociálnemu zariadeniu 120,- eur mesačne v roku 2023.  Starosta dal 

o žiadosti hlasovať.    
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Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  17/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

žiadosť o zabezpečenie sociálnej služby žiadateľky Petronely Černokovej a poskytnutie 

príspevku dennému stacionáru Spoločnosť pre zmysluplný život, Odbojárska 25, Trnava, pre 

klientku Petronelu Černokovú vo výške 120,- eur mesačne v roku 2023, spolu vo výške 

1.440,- eur.   

 

Bod 7. Zmena rozpočtu obce na rok 2023 

  

Poslancom bol predložený návrh na zmenu rozpočtu. Ide o zapojenie zostatku prostriedkov 

z ENVIROFONDU /2022/ do príjmov plus príjmy z dobropisov a prerozdelenie týchto 

prostriedkov na výdavky /Príloha č.1/. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  18/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 

zmenu rozpočtu obce Rakovice na rok 2023, celkovo sa rozpočet obce na rok 2023 zvyšuje 

v príjmovej i výdavkovej časti. Upravený rozpočet na rok 2023 tvorí v príjmoch čiastku 

1,491.866,00 € a vo výdavkoch tvorí čiastku 1,491.866,00 €. Úprava rozpočtu je 

prílohou zápisnice. 

 

Bod 8.  Čerpanie rezervného fondu  

 

Ďalej máme v rozpočte schválené čerpanie RF v sume 69 136,- eur. Z tejto sumy sa vyčerpalo 

19 240,- eur. Navrhujeme schváliť jedným uznesením čerpanie rezervného fondu vo zvyšnej 

sume 49 896,- eur na kapitálové výdavky v roku 2023, aby sa nemuselo každé čerpanie 

schvaľovať osobitne. Poslanci nemali pripomienky, starosta dal o  čerpaní rezervného fondu 

hlasovať.           

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 
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U z n e s e n i e   č.  19/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

čerpanie finančných prostriedkov rezervného fondu vo výške 49.896,00 eur.  

 

Bod 9. Návšteva z partnerskej obce Rakovice 

 

Návšteva príde 21.4.2023 v piatok. Bývať budú na strednej škole, bude ich okolo 20. V piatok 

by bola večera na kolkárni prípadne v hostinci, v sobotu však asi bude na kolkárni turnaj. 

Večera by mohol byť guláš, aby to bolo čo najjednoduchšie. Môžeme kúpiť pagáčiky 

u Čeligovej. Raňajky môžeme podávať v hasičárni v sobotu aj v nedeľu. Program – mohyla 

na Bradle alebo zámok Hlohovec. Zamerali by sme sa na určité miesto, aby sme sa na veľkú 

diaľku nepremiestňovali. Hlohovecký most je otvorený, môžeme ísť tam na zámok a obed by 

mohol byť na Jašteri, keď by nebolo možné, tak by sme mohli obedovať v Malženiciach. 

Večera v sobotu by bola v hostinci u Búša, s prípadným posedením pri hudbe. V nedeľu budú 

raňajky na hasičárni. Kto bude chcieť môže ísť do kostola, omša je o 9:00 hod alebo budú 

mať individuálnu prehliadku po obci. Obed zabezpečíme spoločný na strednej škole pre 

návštevu a našich poslancov. Poobede budú odchádzať do českých Rakovíc. Aké darčeky by 

sme im pripravili? Poslanci sa dohodli na tričkách zelenej farby, v Čechách naši poslanci 

dostávali ešte v roku 2009 bordové tričká, odvtedy sme nemali nejaké spoločné. Zabezpečíme 

polokošele v LUNASE vo Vrbovom a medy od miestneho včelára.           

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  20/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

a)  b e r i e    n a   v e d o m i e 

informácie starostu obce ohľadom pripravovanej návštevy z partnerskej obce Rakovice, 

b) s c h v a ľ u j e  

zabezpečenie stravy, občerstvenia, ubytovania, darčekov, vstupného na prehliadku zámku 

v Hlohovci pre návštevu z českých Rakovíc a jej doprovod.     

 

Bod 10.  Parkovisko MŠ, kostol 

 

Starosta predstavil poslancom 3 alternatívy, 17 parkovacích miest pri prvej alternatíve pri 

kolmom parkovaní, druhá alternatíva je so šikmým parkovaní, tretia alternatíva je aj s otočom. 

Poslankyňa Masárová sa pýta na prístrešok na bycikle, niekde na Myjave robia už hotové 

prístrešky, zisťujú sa cenové ponuky. Parkovisko je plánované za bráničkou vedľa domu s.č. 

101. Kontrolórka sa pýta, či to bude otvorené aj napríklad v nedeľu keď je kostol.  Starosta 

hovorí, že to bude otvorené stále a areál MŠ sa tým zmenší a ohradí sa od parkoviska plotom. 

Máme do areálu MŠ peknú bráničku, ale niekde sa budeme snažiť ju umiestniť. Poslanci sa 

prikláňajú k 1. alternatíve, môže sa dať vypracovať projektová dokumentácia pre stavebné 

konanie. Poslankyňa Masárová sa pýta či sa nebude niečo robiť aj s parkoviskom za 

kostolom? Popri tom môžeme niečo urobiť, ale v prvom rade musíme vyriešiť odvodnenie.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 
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Počet prítomných poslancov:                         4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            0 

                      proti:        4 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  21/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

pripraviť projektovú dokumentáciu pre 1.alternatívu parkoviska v areáli v materskej škole 

s kolmým parkovaním a 17 parkovacími miestami.  

 

Bod 11. Ozvučenie cintorína 

 

Keď sme mali zamestnaných hrobárov a sami sme pochovávali na cintoríne v Rakoviciach, 

hrobári zabezpečovali aj ozvučenie. Mali sme a máme ešte reproduktor, ktorí mali na starosti 

hrobári, teraz však sa stáva, že pohrebná služba má reproduktor na pohrebe s hudbou, avšak 

mikrofón pre pána farára nemali. Neurobili by sme tam nejaké stacionárne ozvučenie? 

Rozprával som sa s firmou Lombard, či by vedeli niečo zabezpečiť? Zariadenie by bolo 

v miestnosti, kde sa prezlieka pán farár. 4 reproduktory by boli, mikrofón, 1 prenosný 

mikrofón, cenovú ponuku máme na 1.200,- eur. Poslanci sa zhodli na to, že je to potrebné 

urobiť. Starosta dáva hlasovať za zabezpečenie ozvučenia na cintoríne.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  22/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

zabezpečiť stacionárne ozvučenie cintorína v Rakoviciach. 

 

Spoločnosť LOMBARD príde vymeniť zariadenia pre kamerový systém. Poslanec Današ sa 

pýta na optiku, sále sa niečo rieši, spoločnosť LOMBARD má už podpísanú dohodu 

s energetikmi ohľadom oporných múrov, ale stále to nie je dotiahnuté do konca.  

 

Bod 12. Obytná zóna D2 

 

Vrámci príprav na stavebné konanie sa stále rozhodujte či sa projekt bude posudzovať na 

vplyvy na životné prostredie. Za starostom prišiel developer ohľadom odkúpenia pozemku pre 

obytnú zónu D2. Má záujem o spoluprácu s obcou, prišiel by aj na zasadnutie zastupiteľstva. 

Mal by záujem postaviť domy a odpredať, ale aj odpredávať pozemky. Bol by za to, aby bolo 

nejako zadefinované aké domy by tam mali stáť. Starosta mal stretnutie aj s občanmi, ktorí by 

mali záujem o kúpu pozemku na výstavbu rodinného domu na OZ D2. Dnes nebudeme 

o ničom rozhodovať, je to len informatívne. Môžeme si dať urobiť nejaký informatívny 

rozpočet na siete. Pokúsime sa určite aj o nejaký dotačný projekt. Kontrolórka hovorí, že 

napríklad vo Veselom bude dosť nových domov, kam dajú deti do škôlky, do školy. Ing. 

Hevier hovorí, že s developerom je potrebné opatrne, lebo keď pozemok predáme, stratíme 

nad ním kontrolu. Môže sa stať ako sa stalo v Borovciach, že prišla firma a kúpila 2 pozemky 

a postavila 3 domy. Treba už rozmýšľať už pri územnom rozhodnutí alebo stavebnom 
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povolení, aké typy domov tam budú stáť. V Ratnovciach kúpil 2 pozemky developer, 

v prostriedku urobil cestu a postavil tam 4 domy. Takémuto niečomu by sme sa mali vyhnúť, 

radšej nech to trvá trochu dlhšie, aby sme bez rozmyslu rýchlo predali. Poslankyňa Bokorová 

hovorí, že všetko toto by sa mohlo dať aj developerovi do zmluvy. V zmluve by mohlo byť 

jasné, že v zmluve bude koľko pozemkov tam bude, koľko domov tam bude stáť. Na OZ III. 

sú napríklad postavené na 1 pozemku 2 domy, budú sa stavať ďalšie, čo sa niektorým 

poslancom nepáči. Ing. Hevier hovorí, že to je to čo hovoril, že už v územnom rozhodnutí by 

mali byť dané jasné pravidlá. Budeme mať ďalšie rokovania, zatiaľ nič záväzné. Ing. Hevier 

hovorí, že je potrebné dať na stôl všetky možné alternatívy a byť opatrení pri tom čo obec 

urobí. Môžeme si dať urobiť napríklad nejaké informatívne cenové ponuky.       

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  23/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

b e r i e    n a   v e d o m i e 

informácie starostu obce ohľadom obytnej zóny D2. 

 

Bod 13. Rôzne 

 

13.1. 

DHZ Chtelnica nám poslala žiadosť o príspevok do tomboly pri akcii poriadania zábavy. Keď 

máme problém na skládke, sú tam vždy prví, ktorí prídu pomáhať, nikdy od nás nič nechceli. 

Ak by sme napríklad schválili nejakú tlačiareň za 60,- euro, určite by nás to nezruinovalo. 

Poslankyňa Masárová hovorí, že by sme mohli niečo zakúpiť, napríklad tlačiareň. Starosta dal 

hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        4 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  24/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

zakúpiť vecnú cenu do tomboly v hodnote 60,- eur pre DHZ Chtelnica. 

 

13.2. 

Oslavy MDD budú v našej obci v nedeľu 4.6.2023 organizované cez agentúru od 14 – 18:00 

hodiny. ZŠ s MŠ plánuje urobiť po tejto akcii ukončenie krúžkovej činnosti. Poslanci sa však 

zhodli na tom, že by to nebolo vhodné, pre deti by to bolo dlho. Poslankyňa Bokorová 

zabezpečila animátorov na oslavy MDD, budú však s deťmi robiť súťaže iné ako minulý rok, 

občerstvenie. Ozvučenie mali animátori, my len postavíme stan, deťom budeme dávať 

sladkosť.  Poslankyňa Bokorová hovorí, že rozmýšľala dávať deťom napríklad šiltovku alebo 
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ruksak, avšak detí do 12 rokov je 82 a to by bolo finančne dosť náročné. Môžeme si dať 

urobiť nejaké cenové ponuky, ruksaky zisťovala na 100 kusov cca 750,00 eur s erbom obce.  

Budeme zisťovať nejaký sponzorský dar. Budeme schvaľovať aj nejaký rozpočet pre MDD? 

Animátori vychádzajú cca 1.300,- eur, maľovanie na tvár cca 300,- eur. Na budúcom 

zasadnutí sa ešte dohodneme a zistíme sponzorské možnosti.  

 

13.3. 

Monika Masárová hovorí, že nejde pri nich obecný rozhlas, bol opravovaný a zase nejde. 

 

13.4. 

Starosta hovorí, že dáva naceňovať komplexnú rekonštrukciu verejného osvetlenia v obci, 

nové rozvody, aby sa nestalo, že keď vypadne jedna fáza, je celá dedina bez osvetlenia. 

Zvlášť aj rekonštrukciu vianočného osvetlenia. Na začiatok panelovej cesty od hlavnej cesty 

dávame na skúšku 1 solárnu lampu, prípadne či vybudujeme na panelovej ceste osvetlenie.  

 

13.5. 

Ing Hevier na pýta na informáciu o Drahovských veterných vrtuliach. Pýta sa či od nás išla 

nejaká reakcia. Starosta hovorí, že nie sme dotknutá obec, nič k nám neprišlo, nemali sme na 

základe čoho nejaké stanovisko vydávať. Je vypracované právne stanovisko, aby obce, ktoré 

susedia katastrami boli dotknutá obec. Nemôžeme dávať k tomuto žiadne stanovisko, lebo nie 

sme účastníci konania. Takýto zámer mal byť aj v katastri našej obce, poslanci boli proti 

tomu. Pozemky sú v Drahovciach cirkevné. V Piešťansku je hniezdisko orla a ďalších 

dravcov, vtáčí ostrov je v blízkosti Drahoviec, Drahovce patria tiež do vtáčieho územia. Toto 

asi dosť významne môže ovplyvniť vybudovanie vrtúľ.     

 

Bod 14. a 15.  Diskusia a Záver 

 

Nakoľko neboli vznesené žiadne iné pripomienky ani dotazy, starosta obce p. Dušan Daloš 

program rokovania ukončil a poďakoval prítomným za účasť.   

 

 

 

Overovatelia zápisnice:       Zuzana Bokorová                  ............................................ 

 

                                             Monika Masárová                 ............................................. 

   

 

 

Zápisnicu zapísala:              Jarmila Chnápková               ............................................. 

 

 

 

 

 

 

                                                 Dušan Daloš 

                                                  starosta obce 


